
Geacht college,  

 

De fractie CDA Goirle Riel is benieuwd naar wat er gebeurt met de geluidsoverlast van de 

A58. We horen vanuit onze achterban geluiden dat er bij de ontwikkeling van Willems Buiten 

afgesproken zou zijn dat zowel Tilburg als Goirle een wal zouden aanbrengen. Klopt dit? Is 

deze afspraak inderdaad gemaakt?  

 

Daarnaast vragen wij ons af waarom er op het terrein van waar vroeger De Bocht zat niet 

meer ontwikkeld wordt? Ligt het daar stil vanwege de geluidsoverlast? Of zijn er andere 

redenen voor?  

 

Bij voorbaat vriendelijk dank,  

 

Tess van de Wiel 

CDA Goirle Riel 

 


